
Så gik der endnu et år og har det været et stille år, på nogle områder ja andre 

ikke 

Vores aktiviteter køre på fuld drøn, vi har nogle fantastiske koordinatore der 

laver Et stort stykke arbejde for at få afviklet de forskellige aktiviteter på de 

områder de brænder for, nogle områder kræver flere hænder/hjælper for at 

blive afviklet, men dem er de rigtige god til at få skaffes, så der skal lyde en 

stor tak til alle som har hjulpet i det forgangende år og tak til krdinatore. 

Andre områder har været knap så stille vi står hele tiden med forskellige 

trusler ude fra, trusler der kan påvirke jagten, som vi i jæger må tage stilling til 

,lokale fredninger, tre part områder, men vi er gode til med hjælp fra de lokale 

jagtf. Og jægerråd at få folk på de områder således vi er repræsenteret der, 

der skal lyde en tak til alle der har gjort en indsats på disse områder og er 

villig til at bruge deres fritid på jagtens sag, men vi har også en lille udfordring 

indbyrtes, vi taler ikke pænt om alle, vi er nød til at stå sammen og bakke op 

om de beslutninger der bliver tuffet,  vi behøver ikke være enige, men man 

behøver ikke ud ad til nedgøre hinanden, vi skal stå samme og snakke jagten 

op. Vi er jo rigtig villigt blandt danskerne, så lad os nu stå sammen. 

 

Medlemstal for kreds 5 viser at vi desværre igen er gået tilbage fra 7561 i 

2024 til 7297 i 2025 en tilbagegang på 264 medlemmer, vi er desværre ikke 

gode nok til at få nye medlemmer til og fastholde dem, dette kan vel også 

godt skyldes det før omtalte fnider vi ar mellem hinanden, nye medlemmer 

ønsker ikke være en del af noget hvor vi bruger tid på at peje af hinanden, lad 

os nu stå sammen. 

 

Jægerrådsårsmøderne, det var nok det bedste tilslutning til årsmøderne jeg 

har oplevet, i min tid i kredsbestyrelsen, der var nogle gode debatter og det 

agreement det har været, dethar været  en fornøjelse at komme rundt. 

 

Game Fair blev nævnt på jægerrådsårsmøderne, vi er en lille gruppe på 5 der 

arbejder på  denne, vi deltager med vores faste aktiviteter, Bueskydning 

(morten Stokkedal) el lerduebane, lasser kino, i selve info teltet vil der komme 

nogle temaer, der vil nok være noget regulering; schwisshund, brahetrolle 

borg vil gerne sætte fokus på nyjæger dette vil nok blive aktuelt i teltet også 

og så er det jo et oplagt sted at lave noget medlems hvervning også, men der 



arbejdes med mange ting, vi kommer til at have en del hjælp, dette høre i nok 

mere om igennem jeres jægerrådsformand, når der skal skaffes hjælper. 

 

Hjortemøde På Køstrup skydebane 4/3 hvor Kredsbestyrelsen og Carste 

Hjortekoordinator have indkaldt 2 fra hvert jægerråd, der deltog 26 i alt,  i 

håber at vi kunne skabe en fremadrettet sammenarbejde på hjorteområdet, vi 

mangler optælning på Dåvildt og Kronvildt på fyn, således vi kan indbertte 

nogle mere sikkre tal, vi havde et rigtig godt møde og blev eninge om at 

mødes igen den 23 april, hvor man vil samle optælningstal for fyn, således de 

kan indberettes til Rikke Brun inden 1 maj, jeg håber på at vi tremadrettet kan 

få skabt en gruppe under Carsten således han kan få noget opbakning og 

støtte, det er med stor vigtighed at vi står sammen på hjorteområdet både 

med optældninger og få lavet en afskydningspolitik på området for der skydes 

for mange hjorte og for lidt kalve/Dåer 

 

Vi har en rigtigt godt sammenarbejde i kredsbestyrelsen vi er ikke altid enige, 

og det kræver nogle gange en god debat før vi når til enighed, dette er sundt 

for vi er jo meget forskellige, men vi står sammen og bakker op om det 

besluttet,  

Stor tak til kredsbestyrelsen for det store arbejde de yder 


